

# REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

Tirsdag 3 september 2024, kl 18:00-19:30 – sted Høgehaug BBS

Til stede: Åse, Arild, Julia, Svein og Lars-Petter.

Beslutningsdyktig: Ja

Referent; LPM

## Faste poster;

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
2. Inngående post
3. Utgående post
4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene
5. Saker til behandling
6. Eventuelt / diverse

## REFERAT

1. **Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent**
  - a. Godkjent – LPM valgt som referent
2. **Inngående post**
  - a. Nei
3. **Utgående post**
  - a. Nei
4. **Info til/fra all – nytt fra Utvalgene**
  - a. Jaktutvalget:
    - i. Intet
  - b. Fiskeutvalget:
    - i. Fiskeutvalget har ansvar for båtene og lager en rutine for å sikre bensin til motorene ifm strandavannet. Dette kan gjøres som dugnad ved for eksempel 2 sett med kanner som byttes om.
    - ii. Arild sjekker opp om alle båtene er forsikret
  - c. Hytteutvalget:
    - i. Toalettet er på Spennhytta er IKKE bardunert.
  - d. Leirdueutvalget:
    - i. Det ble besluttet at det skal betales 100 kr per sekk for brenning av ved utendørs. Åse lager 3 plakater som skal settes opp på hytta og legger opp dette på VIPPS systemet for betaling av sekk
  - e. Hundegruppa:
    - i. Avtale med grunneier bes oppdatert av Sandra for utsendelse til styret for elektronisk behandling da vente til oktober møtet er for lenge til.

Utvalgsledere må følge opp det som gjelder de ulike utvalgene

## 5. Saker under behandling:

- a. Forslag om tildeling av jakt i oktober ble vedtatt som utsendt per epost før møtet men teksten «Dersom Jaktutvalget / -leder (?) ønsker å avvise en søknad skal dette begrunnes og sendes styret med svarfrist for innsigelser. Svar skal deretter oversendes søker i samsvar med styrets beslutning» fjernes
- b. Opptjening av dugnadstimer. Medlemmer som rekrutterer folk som deltar på dugnad kan få deres dugnadstimer dersom disse samtykker til det. Derimot kan ikke et medlem gi bort dugnadstimer til et annet medlem slik at denne kvalifiserer til sesongkort.
- c. Avtale om leie av leirdue bane: Møte skjer i november. Arild har muligens noen papirer som kan være av interesse som bes medtatt til møtet. Det ble også diskutert om et beløp knyttet til MVA som må avklares.
- d. Sponsing: Åse forsøker å få sponsor midler knyttet til nye leirduekastere, flomlys og midler til alarmanlegg ifm oppbevare våre utlåns hagler på skytebanen. Åse sjekker også opp slik at vi oppfyller alle krav til sikkerhet for oppbevaring av våpen på skytebanen
- e.

## 6. Eventuelt/diverse

Enkelte i styret ønsket å få påminnelse per epost en uke før styremøtet med alle saksdokumenter. Evt saksdokumenter som ferdigstilles etter utsendelse en uke før styremøtet ettersendes alle i styret. Dette blir ensak på neste møte.